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Onderdeel: 

Datum: 

Notulist: 

Jaarvergadering Hollandia T 

31 oktober 2024 

K. Kooij (Secretaris) 

Kenmerk: 

Locatie: 

2024 

Kantine Hollandia T 

 

Aanwezig: 

A. Hoorn 

K. Kooij 

F. Bakker 

S. Groot 

K. den Das 

J. Felius 

 

Afwezig: 

 

Voorzitter 

Secretaris 

Penningmeester 

Ledenadministratie 

Technische commissie 

Wedstrijdsecretariaat 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nr.  Actie  

01 Opening  

- Arnold (voorzitter) opent de vergadering om 20.30 uur en heet alle aanwezigen 

van harte welkom.  

 

   

02 Mededelingen / ingekomen stukken  

- Rick Blokdijk en Jelle Adema hebben zich afgemeld.   

- Jelle Adema heeft gevraagd waarom de financiën van te voren niet zijn 

gepubliceerd op de website – Frits reageert: i.v.m. drukte en tijd is dit niet gelukt.  

 

03 Notulen jaarvergadering 2023  

- Er zijn geen vragen en/of opmerkingen over de notulen. De notulen wordt 

vastgesteld.  

 

   

04 Gang van zaken  

 

- 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

Arnold blikt terug en kijkt vooruit: 

Gestart met Walking Football. Leeft nog steeds! 

We kijken terug op succesvolle evenementen, die onder de vlag van Hollandia T 

worden georganiseerd. Ze ondersteunen financieel de vereniging. Dank aan de 

organisaties van: HVV-Veiling, ATB-Challenge, Kerstklaverjasdrive, Hemelcup, 

Hardloopronde. 

Het was een jaar met een zwart randje: 

• Overlijden van Irene Buter, Anne Hoekstra en Richard Hoogeboom.  

• Degradatie van 1e naar 4e klasse. Teleurstelling, maar het biedt 

tegelijkertijd ook weer kansen.  

Diverse investeringen/renovaties van het complex:  

• Tegelpad tussen B- en D-veld is aangelegd. Laatste stukje wordt 

binnenkort afgemaakt.  

• De tribune is opgeknapt en geschilderd.  

• De douches van kleedkamers 3 t/m 8 zijn gerepareerd en functioneren 

weer naar behoren.  

Het aantal jeugdteams is stabiel gebleven. De JO16 (nu JO17) springt in het oog. 

Zij spelen op hoog niveau en doen daar niet onder voor grote verenigingen. De 

jeugdteams draaien over het algemeen goed.  

De komende jaren gaan wij verder verduurzamen en renoveren: 

• Airco’s in de kantine die kunnen verwarmen en verkoelen. 

• Kozijnen van de kantine worden vervangen. Er komen openslaande deuren 

en een overkapping aan de kantine aan de kant van het A-veld. Uitvoering 

zomer 2025.  

Dit jaar hebben wij voor het eerst de scheidsrechters in het zonnetje gezet tijdens 

De Week van de Scheidsrechter. We zijn blij met de vrijwilligers die fluiten, ook 
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- 

 

- 

selectieleden doen dit op toerbeurt. We hebben nog meer scheidsrechters nodig.  

Technische commissie: Dick Klepper is gestopt. Walter Kruijer heeft het 

overgenomen.  

Op 9 november is de Club van 100 avond. Dank aan Dick en Frans voor hun inzet.  

   

05 Financieel verslag   

- 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

Peter Karsten overhandigd namens de Rabobank ledenraad aan Frits Bakker een 

cheque. De opbrengst van de RaboClubsupport is ruim 1400 euro.  

 

Frits presenteert het resultaat van seizoen ’23-’24. Hij neemt de verschillende 

door met vorig seizoen. Dit valt met name op: 

• Meer omzet dan vorig jaar, mede door hogere opbrengst Hemelcup en HVV-

Veiling.  

• Rente-inkomsten voor het eerst sinds jaren.  

• Hardloopronde viel lager uit. 

• Eenmalige subsidie voor verduurzaming. 

• Meer uitgave aan vrijwilligersvergoedingen. 

• Hogere onderhoudskosten aan onderhoud velden.  

• Kosten aan KNVB zijn met 10% geïndexeerd en flink toegenomen.  

• Hogere bankkosten doordat er rekeningen zijn geopend voor Hemelcup en 

ATB-Challenge.  

 

Positief resultaat van € 49.000,-. Ons eigen vermogen is gegroeid. Dit gaat 

geïnvesteerd worden in verduurzaming en renovatie van het complex (zie 

agendapunt 4.). 

 

Frits presenteert het investeringsplan voor de komende twee jaar incl. de 

gereserveerde budgetten. Er wordt ruim € 200.000,- geïnvesteerd.  

In 2026 is er dan nog een eigen vermogen van ongeveer € 80.000,-. Er zal in de 

komende jaar bekeken worden waar nog meer in geïnvesteerd kan worden.  

 

Vraag vanuit aanwezige: Waarom wordt de veiling niet jaarlijks gehouden? 

Frits: Het vraagt veel van vrijwilligers, een grote tijdsinvestering. Ieder jaar dan is 

het niet origineel meer en denken we dat het animo en dus de opbrengst afneemt.  

 

   

06 Contributievaststelling 2023/2024  

- 

 

 

Er is geen contributieverhoging.  

De vastgestelde contributie: 

Contributie seizoen 2024/2025*:  

Senioren            €    180,- 

JO-19                €     145,- 

JO-17                €     130,- 

JO-16                €     130,- 

JO-15                €     130,-    

JO-14                €     130,- 

JO-13                €     130,-   

JO-12                €     130,- 

JO-11                €     120,- 

JO-8/9/10         €      120,- 

Kabouters          €      60,-  

 

 

   

07 Jubilarissen en bedankjes  

 Speler van het jaar: Stefan Kooij. De prijs is beschikbaar gesteld door Bij Ons 

lifestyle.  

Jubilaris: Emiel Otter (25 jarig lidmaatschap) Hij is niet aanwezig.   
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Arnold bedankt middels een lijstje namen de vrijwilligers die gestopt zijn. George 

Nieuwland is aanwezig en krijgt een bloemetje overhandigd. De overige gestopte 

vrijwilligers krijgen thuis een bloemetje bezorgd.  

   

08 Bestuursverkiezing en – vaststelling  

- 

 

 

Kevin Kooij stelt zich niet verkiesbaar, na drie zittingstermijnen neemt hij 

afscheid. Jack Groenland heeft zich kandidaat gesteld en wordt tijdens de 

jaarvergadering benoemt tot nieuwe secretaris.   

De overige bestuursleden zijn: Arnold Hoorn (voorzitter), Frits Bakker 

(penningmeester), Kevin den Das (technische zaken), Sietske Groot 

(ledenadministratie), Jacco Felius (wedstrijdsecretaris). 

 

   

09 Rondvraag en sluiting  

 

 

 

We zijn met de gemeente oriënterend in gesprek over gebruik van het 

‘dierenweidje’. De gemeente heeft ons benaderd. Er zijn ideeën zijn om daar een 

pannaveldje aan te leggen (aangevraagd bij de Cruyff foundation). De vereniging 

zelf gaat hier geen geld aan bijdragen. De initiatiefnemers zullen zelf met een plan 

moeten komen.  

 

   

 Arnold bedankt alle aanwezigen voor hun komst en sluit de vergadering om 21.17 

uur. 

 

 


